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Forældrerepræsentanter:  

Camilla Valsted, Hanne Schmidt, Janni Frandsen, Julie Kjellberg, Ouafae Kharbouch Dalsgaard, Christian 

Harpsøe, Lene Dietrich og Kim Wilde  

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Trine Blomberg og Mette Gill 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Per Danielsen, Lone Jørring og Allan E. Laurents 

 

Børne- og Skoleudvalget: 

 

Flemming Lunde Østergaard Hansen   

 

Afbud: Trine Blomberg, Lene Dietrich, Flemming Lunde Østergaard Hansen  

 

Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Valg af dirigent. 

Camilla blev valgt.  

 

3. Godkendelse af referat af Skolebestyrelsesmøde den 13. november 2019 

Godkendt. 

 

4. Sager fra forældre til Skolebestyrelsen.  

Hanne havde udarbejdet et notat omhandlende de problematikker, der er med den nye GDPR og Aula.  

Sendes videre til Rødovre Kommune med enkelte rettelser og en understregning af, at alle børn har ret til 

kommunikation. 

 

5. Regnskab 2019 og budget 2020 – samt en lille kigger ind i 2021 og 2022.  

Allan fremlagde en oversigt. 

 Regnskab 2019, udviser et underskud på 200.000 (inkl. forsinket refusion udbetalt i 2020). 

 Budget 2020 udviser overskud på 1.8 mill. under forudsætning om10 nye skolebegyndere. 
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 Budget 2021 på, at under forudsætning af 10 nye elever ind, så udviser det et overskud på 3.4 mill. 

 Budget 2022 på, udviser er underskud på 1.5 mill. under forudsætning af 10 nye elever ind. 

SB havde efterfølgende en snak om det forventede overskud og hvordan man kunne udnytte dette. Der blev 

talt om kompetenceudvikling for personalet, indkøb af bus, ændring af indretninger og en sikring af 2 

lærerstillinger og en pædagogstilling. 

 

6. Kommunikationsstrategi.  

Ud fra oplæg af ledelsen dykker vi ned i mere specifikke temaer om kommunikation i 2 grupper. 

Gruppe 1: 

Hanne, Christian, Kim, Ouafae og Allan.  

Gruppe 2:  

Janni, Lene, Camilla, Mette G, Trine B, Julie, Lone og Per.  

 

Efter arbejdet kom der en kort og præcis gruppedynamiskudveksling. 

 

 Hvorfor ekstern kommunikation? 

 Hvem er det målrettet til? 

 Hvordan skabes kontakt til kommende elever? 

 Hvordan for vi skabt en relation til kommende elever 

 

 Intern kommunikation, tog udgangspunkt i punkterne 

 Ensrettet kommunikation, streamline. 

 Stor forskel på kommunikation i klassen. 

 Hvad kan man forvente, minimumskrav. 

 Afklaring af sms brug og Aula 

 

Grupperne samler op og sender kort referat til Allan og eftersendes referatet. 

 

7. Skoleårets planlægning.  

Ledelsen redegjorde for tanker om elevindtag og indskolingsstruktur. Lone redegjorde for opsamlingen på 

indskolingens nye struktur, gruppen mødes igen i løbet af foråret, når et mere præcist elevantal kendes. Der 

var enighed om, at den nye indskolingsstruktur havde virket efter hensigten. 

På mellemtrinet er der en plan om at etablere en kommende 6.b fra (20/21). på baggrund af de erfaringer vi 

havde fra skoleåret 19/20, hvor der var en stor tilgang af elever på mellemtrinet, vil vi gerne kunne have 

plads til eleverne. 

Udskoling har vi plads til elever i kommende 10.klasse. 

 

8. Input til årets Kvalitetsrapport ønskes.  

Skovmoseskolens kvalitetsrapport har ingen tal og målinger at forholde sig til. 

Rapporten bliver en narrativ fortælling om Skovmoseskolens liv –og vores tanker i forhold til Rødovre 3 

indsatsområder:  

 

1) Læringsfællesskaber for alle 

2) Teknologi & Innovation   

3) Fremtidens skole.  
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SB ønsker medtaget en bemærkninger om den problematik GDPR skaber på Helhedstilbuddet 

Skovmoseskolen og ikke al kvalitet på Skovmoseskolen ikke kan måles. 

 

Medarbejderønske om Skovmoseskolens egen trivselsrapport, den skal bare sættes i gang. 

 

 

 

 

9. Meddelelser:      

a) Formanden:  

Ingen meddelelser. 

 

b) Ledelse:  

Social kapital viste, at vi skal arbejde videre med; anerkendelse og feedback, fokus på kerneopgaven og 

er vi gode til at hjælpe hinanden. 

Arbejdstilsynet har været på besøg, nyt hygiejnerum etableres (herunder referat fra møde med Teknisk 

Forvaltning), lejrskole til München i efteråret 2020. 

 

c) Medarbejderrepræsentanter: 

Vi har i øjeblikket ”Uge 6” med fokus på følelser, krop og relationer. Sex og samfund har udarbejdet 

materiale, specielt målrettet vores elevgruppe. 

 

 

10. Evt.  

Hanne melder afbud til næste møde. 

 

 

 

For referatet 

pd 
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